



Certificat

CERTIFICAT HVE – N°HVE-3859

HVE Level 3 CERTIFICATE - N° HVE-3859

AFNOR Certification certifie que l'exploitation

AFNOR Certification certifies that

SCEA VIGNOBLES JP GARDE

Lieu-Dit les Cruzelles

FR-33500 NEAC

N° SIRET : 805 044 823 000 13

a été reconnue comme étant une
has been found to be a

EXPLOITATION DE HAUTE VALEUR ENVIRONNEMENTALE *HIGH ENVIRONMENTAL VALUE FARM*

Au titre des articles D.617-4 et D.617-7 à D.617-11 du code rural et de la pêche maritime,
According to the articles D.617-4 and D.617-7 to D.617-11 of the French rural and sea fishing law

pour la totalité de la production de l'exploitation soit l'activité de :
for the entire production of the farm in:

VITICULTURE
WINE GROWING

Cette certification est délivrée à l'exploitation sous réserve du respect des exigences des seuils des indicateurs de performance environnementale.

This certificate is delivered, only if the requirements relating to the indicator thresholds in terms of environmental performance are met.

La première période de production audité concerne la campagne du : 01/01/2020 to 31/12/2020

The first period of audited production concerns the campaign from 01/01/2020 to 31/12/2020

Début de validité / This certificate is valid from : 07/07/2021

Fin de validité / Until: 06/07/2024

JULIEN NIZRI

Directeur Général d'AFNOR Certification

Managing Director of AFNOR Certification

La certification peut être suspendue ou retirée dans les conditions visées à l'article 10 du décret n° 2011-694 du 20 juin 2011 relatif à la certification environnementale des exploitations agricoles.
Le certificat, propriété de l'organisme certificateur, doit lui être restitué sur simple demande.

Seul l'original de ce certificat est valable.

Par décision du ministre de l'agriculture, de l'alimentation, de la pêche, de la ruralité et de l'aménagement du territoire en date du 16 février 2012, AFNOR Certification, est agréé au titre des dispositions des articles D. 617-19 et R. 617-28 du code rural et de la pêche maritime depuis le 22 février 2012 pour des périodes renouvelables de quatre ans.

This certification may be suspended or withdrawn following the conditions mentioned in the article 10 of the decree n° 2011-694 of the 20th of June 2011 concerning farms environmental certification.

As the certification belongs to the certification body, it must be returned if requested. Only the original issue of the certificate shall be considered as valid. By decision from the French Minister for Agriculture, Food, Fishing, Rural affairs and spatial planning dated from the 16th of February 2012, AFNOR Certification is approved in conformance with provisions of the articles D.617-19 and R.617-28 of the rural and sea fishing law since the 22nd of February 2012 for renewable periods of 4 years.

CERTIF 1428.5 08/2020